



## **Protokoll Folkrace nr 6 / 2007**

Fört vid telefonmöte 071128

### **Medverkande folkracekommittén:**

Peter Dahl SGA

P-O Leandersson

Sandra Tidman, sekr.

### **§ 43 Mötet öppnades**

### **§ 44 Stipendier**

### **§ 45 G 15**

### **§ 46 Arrangörsträff**

### **§ 47 Tävlingskontrollant**

### **§ 48 Tävlingskalender 2008**

### **§ 49 Vagnboksutfärdare**

### **§ 50 Verksamhetsberättelse**

### **§ 51 Priser årsfest**

### **§ 52 Mötet avslutas**

### **§ 43 Mötet öppnades**

### **§ 44 Stipendier**

Peter lottar de som får stipendier från Smålandscupen. De delas ut i Jönköping den 15/12.

### **§ 45 G 15**

G 15 kommer att användas fr.o.m. den 1/1-08. Den kommer finnas i regelboken till dess.

### **§ 46 Arrangörsträff**

Peter ordnar inbjudan till arrangör och förarträffen den 20 januari. Skickas till samtliga klubbar.

### **§ 47 Tävlingskontrollant**

Kommer bli en utbildning för tävlingskontrollant i början av året.

### **§ 48 Tävlingskalender 2008**

Tävlingskalendern för 2008 är godkänd. Sandra skickar den till Jeremias.

### **§ 49 Vagnboksutfärdare**

Blir kurs för vagnboksutfärdare den 16/12 i Vetlanda klubblokal. P-O och Sandra ringer runt till vagnboksutfärdarna och informerar om tid och plats.

## **§ 50 Verksamhetsberättelse**

Peter håller på att skriva en verksamhetsberättelse för 2007.

## **§ 51 Priser årsfest**

Sandra tar fram namn och adresser på alla som ska ha pris på årsfesten.

## **§ 52 Mötet avslutas**

Vid pennan

Sandra Tidman